"современная квартира VIP-уровня, эксклюзивный дизайнерский проект, ремонт выполнен в 2009 году с применением высококачественных материалов и суперсовременных технологий, великолепное разноуровневое освещение, нежная пастельная гамма интерьера. 
Дорогие аксессуары и мебель, первоклассная техника от известных фирм-производителей, кухня со встроеной бытовой техникой выполнена по индивидуальному заказу.
 В квартире – две спальни с кроватями больших размеров, в каждой из которых есть TV, в одной спальне просторный балкон , 2 санузла (в одном – ванна «джакузи»). В гостиной – большой угловой диван, при необходимости раскладывающийся в просторное двуспальное место, и плазменный TV с большим экраном со множеством телевизионных каналов (кабельное телевидение), с DVD-проигрывателем с караоке.
Рядом с квартирой находится рынок, который позволит сделать все необходимые покупки быстро и удобно. В квартире могут разместиться до 6 человек. 

Квартира оборудована: 2 кондиционера, компьютер подключенный к интернету, 3 TV , DVD-караоке, стиральная машина-автомат, микроволновая печь, электрочайник, холодильник, ванна-джакузи, кабельное ТВ, сейф, телефон (местные звонки), установлен фильтр для очистки воды."

This is a modern VIP-rate apartment with exclusively designed remodeling which was done in 2009 with use of high-quality materials and up-to-date technologies. Its magnificent multi-level lighting and gentle pastel shades of the interior create a warmly welcoming ambiance. 
You will enjoy costly accessories and furniture, high quality built-in home appliances in the custom-built kitchen. 
There are two bedrooms with king-size beds in the apartment. Each of them has a TV set. From one bedroom you can step on a spacious balcony to take the fresh air. 2 bathrooms (one - with "jacuzzi" bath) and a large corner sofa, which can be easily transformed into a double bed, make it possible to accommodate here 6 persons. 

Features of the apartment are:

· Big screen plasma TV (besides 2 TV sets in bedrooms) with wired television, DVD player and karaoke facilities.
· 2 air conditioners

· Computer with 24-hours Internet access
· Automatic washing machine
· Microwave

· Electric kettle
· Refrigerator
· Jacuzzi bath

· Safe 

· Phone for local calls

· Water filter 

There is a big market just two blocks from your apartment where you can do a good shopping.

Or if you are not planning to shop you can just take a walk in the nearest public gardens – Mechnikovskiy park.

